
                                               Protokół Nr II/2018 

 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej 5 grudnia 2018r. w Urzędzie Gminy  w 

Skrwilnie. 

 

 

 Sesję otworzyła przewodnicząca Rady Gminy Marlena Sztyburska, która 

przywitał radnych i zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła, że na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczy 15 radnych, wobec tego rada może podejmować prawomocne 

uchwały. 

Obecność radnych i zaproszonych gości przedstawiają załączone do protokołu 

listy obecności. 

Rada w obecności 15 radnych  jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej 

sesji. 
 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie, 

b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

c) przyjęcie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu gminy na 2018 r. 

3. Podjęcie uchwał  dotyczących podatków i opłat lokalnych: 

1) w sprawie podatku od nieruchomości; 

2) w sprawie uchylenia uchwały; 

3) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego; 

4) w sprawie opłaty targowej; 

5) w sprawie określenia wysokości podatku od środków transportowych. 

4. Uchwalenie budżetu gminy na 2019 r. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. 

6. Uchwalenie Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenie wynagrodzenia dla wójta. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu współpracy 

Gminy Skrwilno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2019 r. 

9. Wybór przedstawicieli gminy do Stowarzyszenia Gmin Ziemi Dobrzyńskiej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do złożenia zgodnego wniosku 

wszystkich członków związku w sprawie rozwiązania i likwidacji Związku 

Gmin Rypińskich. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do organów sołectw. 



12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność kierownika 

jednostki organizacyjnej. 

13. Informacja wójta z działalności między sesjami. 

14. Wnioski i zapytania. 

15. Zakończenie obrad. 

 

            

Ad. 2. 

Skarbnik Gminy Mirosława Sobiech przestawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały dot. proponowanych zmian w budżecie gminy na 2018 r. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały. 

Przewodnicząca  rady odczytała projekt uchwały.  Rada w obecności 15 

radnych, głosowaniem imiennym  jednogłośnie podjęła uchwałę Nr II/9/18 

zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu gminy na 2018 r. Uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.3. 

 

 Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienia do projektów uchwał w sprawie 

podatków i opłat lokalnych. 

1) Rada w obecności 15 radnych, głosowaniem imiennym jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr II/10/18 w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

2) Rada w obecności 15 radnych, głosowaniem imiennym jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr II/11/18 w sprawie uchylenia uchwały. Uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

3) Rada w obecności 15 radnych, głosowaniem imiennym jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr II/12/18 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do 

celów wymiaru podatku rolnego. Uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

4) Rada w obecności 15 radnych, głosowaniem imiennym 13 głosami „za” i 

2 „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę Nr II/13/18 w sprawie opłaty 

targowej. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

5) Rada w obecności 15 radnych, głosowaniem imiennym jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr II/14/18 w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. Uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Imienne wykazy  głosowań w sprawie podatków stanowią załączniki do 

niniejszego protokołu. 

Ad.4.  

Skarbnik Gminy Mirosława Sobiech poinformowała , że na wspólnym 

posiedzeniu komisji rady został szczegółowo omówiony budżet gminy na 2019 

r. Dokonała jego omówienia. 



W dyskusji radny Piotr Tatkowski zgłosił wniosek formalny o przesunięcie w 

budżecie kwoty 4 tys. zł. zaplanowanej  dla policji  na  remont drogi. Wniosek 

ten poddano pod głosowanie imienne, w wyniku którego upadł ponieważ za 

wnioskiem głosowało 5 radnych, 8 było przeciwnych a 2 wstrzymało się od 

głosu. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie przewodnicząca rady odczytała uchwałę w sprawie budżetu gminy na 

2019 r. Rada głosowaniem imiennym 14 głosami za i 1 wstrzymującym się 

podjęła uchwałę Nr II/15/18 w sprawie budżetu gminy na 2019 r. Uchwała oraz 

imienny wykaz głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad. 5. 

Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 

lata 2019-2024. W dyskusji nikt nie zabrał głosu. Rada głosowaniem jawnym 

imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę Nr II/16/18 zmieniająca uchwałę w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2024. Uchwała i 

imienny wykaz głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad. 6.  

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do uchwały. Uwag i wniosków do 

uchwały nie zgłoszono. Przewodnicząca odczytała uchwałę . rada głosowaniem 

jawnym imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę Nr II/17/18 w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. Uchwała i wykaz imiennego 

głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad. 7.  

Sekretarz Gminy  Janusz Szmytkowski poinformował, że wraz z nowa kadencją 

wójta należy ustalić mu wynagrodzenie. W związku z tym wynagrodzenie wójta 

pozostaje w wysokości takiej samej jak uchwalone wcześniej. Uchwała jednak 

musi być podjęta . Przewodnicząca rady odczytała projekt uchwały . Rada w 

obecności 15 radnych, głosowaniem imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

III/18/14 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla wójta. Uchwała oraz imienny 

wykaz głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad. 8.  

Uzasadnienie do uchwały przedstawił wójt. W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Rada w obecności 15 radnych, głosowaniem imiennym jednogłośnie podjęła 

uchwałę Nr III/19/18 w sprawie  uchwalenia programu współpracy Gminy 

Skrwilno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w 

art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

 2019 r. Uchwała oraz imienny wykaz głosowania stanowią załączniki do 

niniejszego protokołu. 

Ad.9. 

Na przedstawicieli Gminy Skrwilno do Stowarzyszenia Gmin Ziemi 

Dobrzyńskiej zgłoszono Wójta Dariusza Kolczyńskiego oraz przewodniczącą 

rady Marlenę Sztyburską  



Rada głosowaniem imiennym ,w obecności 15 radnych., jednogłośnie podjęła 

uchwałę Nr II/20/18 w sprawie wskazania przedstawicieli Gminy Skrwilno do 

Stowarzyszenia Gmin Ziemi Dobrzyńskiej w kadencji 2019- 2024. Uchwała i 

wykaz imiennego głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokółu. 

Ad.10. 

Wójt poinformował , że na zebraniu członków Związku Gmin Rypińskich 

zapadła decyzja o rozwiązaniu tego związku ponieważ w chwili obecnej nie 

spełnia on swojej roli dlatego zgodnie ze statutem związku należy podjąć te 

uchwałę. Dyskusji nie było . Przewodnicząca odczytała uchwałę. Rada w 

głosowaniu jawnym imiennym , jednogłośnie podjęła uchwałę Nr II/21/18 

W sprawie przystąpienia do złożenia zgodnego wniosku wszystkich członków 

związku w sprawie rozwiązania i likwidacji Związku Gmin Rypińskich. 

Uchwała i imienny wykaz głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu. 

Ad. 11. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Danuta Szymańska. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Rada w obecności 15 radnych, 

głosowaniem imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę Nr III/22/18 w sprawie 

zarządzenia wyborów do organów sołectw. Uchwała i imienny wykaz 

głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad. 12. 

Przewodnicząca rady przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie skargi na 

działalność dyrektora jednostki organizacyjnej. Dyskusji w tej sprawie nie było. 

Po odczytaniu uchwały rada głosowaniem imiennym,  13 głosami za i 2 

wstrzymującymi się  podjęła uchwałę Nr II/23/18 w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność kierownika jednostki organizacyjnej. Uchwała oraz imienny 

wykaz głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad. 13. 

Wójt złożył informacje z działalności za okres między sesjami. Nawiązał do 

budżetu na 2019 r. a w szczególności do inwestycji planowanych w 2019 r i 

2020 r. 

Wójt na slajdach przedstawiał kolejno konkursy na inwestycje, ich kolejność na 

listach rankingowych oraz wartości tych inwestycji . Inwestycje te to : 

infrastruktura przy Urzędzie Gminy, budowa drogi Skrwilno-Szucie -Skudzawy 

oraz budowa drogi Skudzawy Urszulewo . 

Na 2019 r. wartość inwestycji przekracza 4.300tys. zł. 

Jesteśmy po przetargu dot. gospodarki odpadami. Na to zadanie koszty co roku 

wzrastają , a od roku 2013 opłaty nie uległy zmianie. Wartość przetargu jest  

wyższa o 14 %, dlatego rada będzie musiała wprowadzić podwyżkę opłat za 

odpady . W naszej gminie poziom odzysku odpadów segregowanych jest 

najwyższy w całym powiecie, dlatego wzrost kosztów jest niższy niż w innych 

gminach. 



W nowym roku będziemy również płacić więcej za energię, co przełoży się na 

zwiększenie kosztów wyprodukowania wody i odprowadzania ścieków. 

Uchwalony dzisiaj budżet na te zadania na pewno nie wystarczy, dlatego będzie 

trzeba go często zmieniać. 

Dla dalszego rozwoju infrastruktury kulturalno-sportowej jest już gotowych 

dziewięć projektów tzw. Małej architektury, któr3e już zostały zaakceptowane 

do realizacji i finansowania w 100% .. Zakończono już strefę aktywności w 

Skrwilnie, wiosną zostanie przekazana społeczeństwu do użytku. Miejsca 

aktywnego wypoczynku i siłownie powstaną miedzy innymi również w Raku, 

Zambrzycy, Okalewie, Urszulewie 

Kończymy ciąg pieszy w Urszulewie, który poprawi bezpieczeństwo w tej 

miejscowości. 

Zakończona jest budowa Sali gimnastycznej w Okalewie. Otwarcie jutro o godz. 

11-tej, na które wójt wszystkich zaprosił. 

Powiedział, że od wielu lat Gmina Skrwilno uważana jest za wzór współpracy z 

jednostkami powiatowymi i nadal tak będzie. Wójt zobowiązał się do rozmowy 

z Komendantem Powiatowym Policji w sprawie usprawnienia działań tej 

jednostki na naszym terenie. 

Ad. 14. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący rady zamknęła 

 II sesję. 

 

   Protokolant:                                                 Przewodniczący Rady 

 

Danuta Szymańska                                          Marlena Sztyburska 

 


